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Møte i Samarbeidsutvalget Langesund barneskole. 
 
 
Tid. 24.02.2025 kl 1800 – 1930 
 
Sted: personalrom Langesund barneskole 
 
Tilstede: 
 
Kenneth B Johnsen 
Kris Vegard Bergman 
Mette Å Nilsen 
Kenneth Andersen 
Aline Sørensen 
Emine Lindgren Aspaas 
Ulrik S Skauen 
 
 
Ikke møtt: 
 
Simona A Kobiela 
Linn Michelle Abrahamsen 
 
 
 
 
 

Pkt. Agenda: ANSVAR: FRIST: 

1.  Referat forrige møte. 
 
Gått gjennom og godkjent 
 

  

 Event kommentarer:   

2.  Trygt og godt skolemiljø, jfr. Opplæringsloven kap.12 
 
6 aktive saker nå. Noen enkle å håndtere, andre utfordrende. 
 
 

  

 Innspill og konklusjoner:   

    

    

3.  Budsjett og regnskap  
Sykefravær 
 
Sykefraværet var veldig høyt ved juletider, oppimot 30 %, 
Mer stabil situasjon nå. Lite korttidsfravær grunnet sykdom, 
men noe klangtidsfravær som hovedsakelig rammer 
mellomtrinnet. 
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Regnskapsåret 2024 gav et underskudd på skole på ca 1 
million, som hovedsaklg ble dekt opp av overskudd på SFO. 
Underskuddet på skole var i henhold til plan og godkjent av 
Kommunedirektør, knyttet mot en bestemt post. 
 
Neste skoleår fpr LBS en økning i ramme på ca 45 
undervisningstimer pr uke. Dette skylles økt elevtall og 
vedtak om fådeling av Rønholt og Herre. Tidligere har det 
blitt forfordelt disse skolene for å holde forsvarlig drift.  
Slik det ser ut nå skal LBS tilsette 1 lærerstilling og 1 BU 
stilling 
 

 
 Innspill og konklusjoner   

4.  Info fra elevrådet 
 Har gjennomført den planlagte innebandyturneringen. Dette 
ble vellykket. 
 
Ønsker å kantine for hele skolen på våren. Det jobbes med 
betalingsløsning for dette – det viser seg å være noe 
utfordrende. 
Det planlegges også for  kanonballturnering og Bingecup på 
våren. 
 
Rektor ønsker møte med elevrådet i forhold bruk av Bingen i 
friminutt. Erfaring fra i fjor viser at det er noe utfordrende og 
det skjer hendelser der som skaper uro i elevmiljøet. 
Sammen kan vi lage regler til beste for alle. Elevrådet 
inviterer ledelsen til møte. 
 
 
 

  

5.  Kort info vedr resultater elevundersøkelsen   

      .  
 
Ble gjennomgått kort resultatene på 5. – 7. trinn. 
Som tidligere år scorer LBS noe under snittet på «felles regler». 
Mobbetallene er jevnt over for høye, selv om det er færre elever 
som sier de blir mobbet enn som mener det er mobbing på 
skolen 
Svært få elever sier de blir mobbet digitalt eller opplever mobbing 
fra ansatte på skolen. 
7.trinn scorer høyt på motivasjon noe som lover godt for 
overgangen til ungdomsskolen. 
 

  

6. Evt: 
 

• FAU ønsker å søke Sparebankstiftelsen om midler til å 
sette opp en ny gapahuk på uteområdet. Her er 
søknadsfristen 01.04.2025. Rekor innhenter tilbud og 
sender over. 

• Det er også enighet om å se på et prosjekt på sikt med en 
Binge på vest i skolegården. Dette får vi ta tak i etter evt 
gapahuk. 

• SU ønsker at FAU har innkallinger til møte med saksliste 
og referat i etterkant slik at alle kan holde seg oppdatert.  

FAU 
representant 
i møtet tar 
med dette 
tilbake til 
FAU. 

 

 Neste møte: 05.05.2025   
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 Hilsen Kenneth B Johnsen 


